

Arzan Financial Group

For Financing & Investment K.P.S.C.

000142



مجموعة أرزان المالية

للتمويل والاستثمار ش.م.ك.ع.

Kuwait: 10 March 2024

الكويت في: 10 مارس 2024

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Supplementary Disclosure

الموضوع: إفصاح مكمل

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, kindly find attached the "Supplementary Disclosure" form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تجدون مرفق نموذج "الإفصاح المكمل".

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO

جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



Copy to the Capital Market Authority

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال.



Supplementary Disclosure Form - نموذج الإفصاح المكمل

Date	10/03/2024	التاريخ
Name of the Listed Company	Arzan Financial Group for Finance and Investment (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Disclosure Title	End of the lockup period of dealing in Bursa Kuwait Co. Shares	عنوان الإفصاح
Date of the Previous Disclosure	03/08/2022	تاريخ الإفصاح السابق
Title of the Previous Disclosure	Disclosure of Material Information	عنوان الإفصاح السابق
Development that occurred to the Disclosure	The Arzan Financial Group for Finance and Investment announces that the lockup period of the dealing applied to its ownership of the shares of the Bursa Kuwait Company, which is 14.41%, is according to the conditions of the bidding presented by the Capital Markets Authority in 2019, which was subjected to the lockup period of five years as agreed upon in The shareholders' agreement will end on March 12, 2024. The result of the cancellation of the discount rate calculated in accordance with international financial standards (IFRS13) to reach the fair value, which is 15% of the market value of shares, as of the date of March 12, 2024 It is worth noting that, on December 31, 2023, the discount rate applied to shares has been reviewed with the aim of amending them from 20% to 15% in compliance with paragraph 11 of international financial standards (IFRS13), which will be presented to the Board of Directors at a coming meeting for approval and then its will than impact be reflected in the consolidated financial statements for the year ended 31 December 2023.	افصاح معلومات جوهرية
		التطور الحاصل على الإفصاح
		تعلن مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار بأن فترة حظر التصرف المطبقة على ملكيتها بأسهم شركة بورصة الكويت للأوراق المالية والبالغ نسبتها 14.41%، ذلك وفقا لشروط المزايمة التي طرحتها هيئة أسواق المال في 2019، والتي خضعت لحظر التصرف في الأسهم لمدة خمسة أعوام كما هو متفق عليه في اتفاقية المساهمين، ستنتهي في 12 مارس 2024. الامر الذي يترتب عليه إلغاء نسبة الخصم المحتسبة وفقا للمعايير الدولية المالية (IFRS13) للوصول الى القيمة العادلة، والتي تبلغ نسبتها 15% من القيمة السوقية للأسهم وذلك اعتبارا من تاريخ 12 مارس 2024 ومن الجدير بالذكر أنه في 31 ديسمبر 2023 قد تم مراجعة نسبة الخصم المطبقة على الأسهم بغرض تعديلها من 20% الى 15% التزاما بالفقرة 11 من المعايير الدولية المالية (IFRS13)، والتي سوف تعرض على مجلس الإدارة في اجتماع قادم للموافقة عليها ومن ثم ينعكس أثرها على البيانات المالية المجمعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.



The Financial effect of the developments	الأثر المالي للتطور الحاصل
<p>1- Increase the value of financial assets at fair value through other comprehensive income and the fair value reserve in the consolidated statement of changes in equity. The financial impact will appear in the interim condensed consolidated financial information for the period ended 31 March 2024.</p> <p>2- Increase the value of financial assets at fair value through other comprehensive income and the fair value reserve in the consolidated statement of changes in equity. The financial impact will appear in the consolidated financial statements for the year ended 31 December 2023.</p>	<p><u>أولاً:</u> زيادة في قيمة الأصول المالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل الآخر، وكذلك احتياطي القيمة العادلة في بيان التغيرات في حقوق الملكية المجمع، وسوف يظهر الأثر المالي في المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمع للفترة المنتهية في 31 مارس 2024.</p> <p><u>ثانياً:</u> زيادة في قيمة الأصول المالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل الآخر، وكذلك احتياطي القيمة العادلة في بيان التغيرات في حقوق الملكية المجمع، وسوف يظهر الأثر المالي في البيانات المالية المجمع للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 في حالة موافقة مجلس الإدارة على تعديل نسبة الخصم.</p>